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PROTOKÓŁ  

z XXVIII sesji Rady Gminy w Mircu  

odbytej w dniu 27 grudnia 2012 roku. 

Tematyka obrad sesji:   

1. Otwarcie sesji Rady Gminy. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami.  

4. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy Mirzec na 2012 rok, 

b) zmiany Uchwały Nr XXVII/160/2012 Rady Gminy w Mircu w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 2012-2018 z dnia  

30.11.2012 roku, 

c) zmiany Uchwały Nr XXVII/157 /2012 Rady Gminy w Mircu w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości z dnia 30.11.2012 roku, 

d) uchwalenia budżetu gminy Mirzec na 2013 rok, 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

- odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady, 

- odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez przewodniczącego 

komisji ds. budżetu, 

- odczytanie opinii regionalnej izby obrachunkowej i projekcie uchwały budżetowej 

oraz o prognozie długu, 

- dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

- głosowanie nad uchwałą budżetową,  

e) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mirzec na lata 2013 -2020, 

f) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starachowickiego, 

g) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2013 rok, 

h) nabycia w formie darowizny na rzecz Gminy Mirzec nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej własność Ochotniczej Straży Pożarnej w Osinach z przeznaczeniem  

na cele publiczne, 

i) wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki 

opłaty, 

j) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy Mirzec, 

k) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości  

l) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i 

zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy, 

m) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mirzec, 

n) określenia wymagań, jakie powinien spełniać ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mirzec, 

o) ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mirzec,  

p) powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy w Mircu.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Zapytania sołtysów. 

8. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy w Mircu na 2013 rok. 
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9. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. 

10. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2013 rok. 

11. Wnioski i oświadczenia.  

12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Ustalenie terminu następnej sesji. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji Rady Gminy 

 Przewodniczący Rady Gminy – Mirosław Seweryn otworzył o godzinie 12
00 

posiedzenie 

XXVIII sesji Rady Gminy w Mircu.  

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na sesję radnych oraz gości biorących udział w 

sesji: pana Dariusza Dąbrowskiego w-ce starostę starachowickiego, pana Ryszarda Nowaka radnego 

powiatu, panią Jadwigę Pastuszkę P-cą oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Mircu, Panie 

dyrektor przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjum z terenu gminy Mirzec, Panią Kierownik 

gminnego ZOEASiP w Mircu, Panią kierownik GOPS w Mircu, Panią kierownik Biblioteki 

Publicznej, Panie i Panów Sołtysów z terenu Gminy Mirzec, Panie redaktor, pana Wójta wraz z Panią 

Sekretarz, panią Skarbnik i z pracownikami Urzędu Gminy oraz wszystkie inne osoby biorące udział 

w sesji. 

Lista obecności radnych oraz lista zaproszonych na sesję gości stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.   

Od chwili otwarcia obrad sesji brak radnego Jana Myszki.  

Przewodniczący stwierdził, że w sesji, na podstawie listy obecności, na 15 radnych 

uczestniczy 14. Wobec tego Rada może obradować i podejmować prawomocne decyzje.  

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował Radnego Romana Stompora. Rada 

Gminy nie wniosła sprzeciwu w sprawie powołania sekretarza obrad.  

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

Przewodniczący poinformował, że proponowany porządek obrad został przekazany w  

zaproszeniu na sesję wraz z materiałami. P-cy Rady Gminy zapytał, czy do przedstawionego porządku 

obrad wnoszą państwo ewentualne propozycje bądź wnioski. P-cy udzielił głosu panu Janowi 

Raczyńskiemu. 

Pan Jan Raczyński: panie P-cy, Wysoka Rado, panie Wójcie ja wnioskuję o zdjęcie z 

porządku obrad dzisiejszej sesji uchwały o następującej treści w punkcie 5 podpunkt i – wyboru 

metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty,  

podpunkt j – terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy Mirzec;  

podpunkt k – określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości.  

Wniosek swój motywuję następująco, nie możemy tego wniosku dyskutować na posiedzeniu 

dzisiejszej sesji z uwagi na to, że jest on generalnie nie do przyjęcia według mojej oceny. Nie możemy 

się spieszyć, być ponaglani przez inne gminy po to aby na siłę przyjąć taką czy inną uchwałę z 

określonymi stawkami za wywóz nieczystości. Przypomnę państwu, że spiesząc się kilka lat temu 

zawiązaliśmy niejaki gminny związek wodociągów i kanalizacji i skutek dzisiaj jest taki, że płacimy 

11,50zł za wodę i ścieki – najdrożej w województwie świętokrzyskim. Tak nie może być. Nie 

możemy się z tym spieszyć. Musimy przeanalizować bardzo dogłębnie. Te wstępne propozycje 

stawkowe 35 zł za śmieci niesortowane i 25 zł za śmieci sortowane są nie do przyjęcia na ten moment. 

Ja sobie pozwolę w stosownym czasie przedłożyć Wysokiej Radzie wniosek mojego autorstwa o 

sposobie i wysokości opłat za wywożone nieczystości stałe. Tyle moich argumentów i proszę o 

zdjęcie tych tematów z porządku obrad. Panie P-cy dziękuję bardzo. 

P-cy podziękował i zapytał czy są jeszcze inne wnioski co do porządku obrad. Nie widzę 

zatem przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za zdjęciem z porządku obrad punktu 

5 i z zachowaniem ciągłości numeracji dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyboru metody 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty, proszę o 

podniesienie ręki.      
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Głosowanie: 

 za – 11 głosów 

 przeciw – 2 głosy 

 wstrzymało się – 1 głos 

P-cy stwierdził, że punkt został wycofany z porządku obrad sesji. Następnie przeszedł do 

głosowania nad zdjęciem kolejnego punktu z porządku obrad w punkcie j dotyczący podjęcia uchwały 

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy Mirzec. Kto z Wysokiej Rady jest za 

zdjęciem tego punktu z porządku obrad proszę o podniesienie ręki. 

 

Głosowanie: 

 za – 10 głosów 

 przeciw – 2 głosy 

 wstrzymało się – 2 głosy 

 P-cy stwierdził, że również ten projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. I 

kolejny wniosek dotyczący zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. Kto z Wysokiej Rady jest za zdjęciem tego punktu z porządku obrad proszę o 

podniesienie ręki. 

 

Głosowanie: 

 za – 10 głosów 

 przeciw – 2 głosy 

 wstrzymało się – 2 głosy 

P-cy stwierdził, że również ten projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. 

 Po wprowadzonych zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie sesji Rady Gminy. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami.  

4. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie gminy Mirzec na 2012 rok, 

b. zmiany Uchwały Nr XXVII/160/2012 Rady Gminy w Mircu w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 2012-2018 z dnia  

30.11.2012 roku, 

c. zmiany Uchwały Nr XXVII/157 /2012 Rady Gminy w Mircu w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości z dnia 30.11.2012 roku, 

d. uchwalenia budżetu gminy Mirzec na 2013 rok, 

 odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

 odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady, 

 odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 

przewodniczącego komisji ds. budżetu, 

 odczytanie opinii regionalnej izby obrachunkowej i projekcie uchwały budżetowej 

oraz o prognozie długu, 

 dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

 głosowanie nad uchwałą budżetową,  

e. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mirzec na lata 2013 -2020, 

f. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starachowickiego, 

g. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2013 rok, 
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h. nabycia w formie darowizny na rzecz Gminy Mirzec nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej własność Ochotniczej Straży Pożarnej w Osinach z przeznaczeniem  

na cele publiczne, 

i. określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i 

zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy, 

j. uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mirzec, 

k. określenia wymagań, jakie powinien spełniać ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mirzec, 

l. ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mirzec,  

m. powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy w Mircu.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Zapytania sołtysów. 

8. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy w Mircu na 2013 rok. 

9. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. 

10. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2013 rok. 

11. Wnioski i oświadczenia.  

12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Ustalenie terminu następnej sesji. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami.  

  Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, tj. informacji 

Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami i poinformował, że w okresie od ostatniej sesji, 

czyli 30.11.2012 do dnia 27.12.2012, uczestniczył wspólnie z radnymi Rady Gminy w Mircu w 

następujących spotkaniach i posiedzeniach.  

  W dniu 4 grudnia uczestniczyłem w części posiedzenia Komisji Rolnej i Rozwoju Gminy – 

dotyczącej zaopiniowania projektu budżetu gminy na 2013r.  

   W dniu 5 grudnia uczestniczyłem w części posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony P. poż. – dotyczącej omówienia projektów uchwał koniecznych do podjęcia w związku z 

nową ustawą o gospodarce odpadami. 

  W dniu 6 grudnia uczestniczyłem w debacie społecznej dotyczącej stanu bezpieczeństwa na 

terenie powiatu starachowickiego. Podczas debaty podsumowano konkurs plastyczny „Bezpieczni na 

drogach razem dla 112” oraz konkursu „Krótki film o bezpieczeństwie”. W tym pierwszym konkursie 

zostały wyróżnione dzieci z Trębowca oraz z Małyszyna.  

  W tym samym dniu uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów. Tematem 

tego posiedzenia było w głównej mierze zaopiniowanie projektu budżetu na 2013r. i projektu WPF.  

  W dniu 7 grudnia wspólnie z z-cą P-cego Rady Janem Raczyńskim uczestniczyliśmy w 

spotkaniu opłatkowym z uczestnikami projektu pod nazwą „Wspólna Sprawa” realizowanego przez 

GOPS w Mircu.  

  W dniu 13 grudnia uczestniczyłem w starachowickich uroczystościach upamiętniających 

ofiary stanu wojennego.  

  W dniu 14 grudnia wspólnie z P-cym Komisji Rolnej i Rozwoju Gminy Czesławem 

Raczyńskim spotkaliśmy się z Wójtem i pracownikami urzędu w sprawie ustalenia harmonogramu 

prac nad nową strategią rozwoju gminy Mirzec.  

W tym samym dniu wspólnie z z-cą P-cego Rady Janem Raczyńskim uczestniczyliśmy w spotkaniu 

opłatkowym zorganizowanym przez GOPS dla osób samotnych.  

  W dniu 17 grudnia wspólnie z radnym Janem Krukiem i Wójtem Gminy Mirzec spotkaliśmy 

się z panem Dariuszem Dąbrowskim w-ce Starostą Starachowickim i dyrektorem ZDP panem 
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Leszkiem Śmigasem w sprawie omówienia procedury zmierzającej do wykupu gruntów pod pas drogi 

powiatowej przebiegającej od Tychowa Nowego do Ostrożanki.  

  W dniu 18 grudnia wspólnie z rodzicami dzieci niepełnosprawnych z terenu gminy Mirzec 

uczęszczających do warsztatów terapii zajęciowej w Kałkowie-Godowie spotkaliśmy się z w-ce 

Starostą Starachowickim Dariuszem Dąbrowskim i dyrektorem wydziału komunikacji Starostwa 

Powiatowego w sprawie dostosowania rozkładu jazdy busów obsługujących gminę Mirzec do godzin 

odjazdu i przyjazdu pojazdów WTZ Kałków, który dowozi te dzieci na zajęcia warsztatowe.  

  W dniu 21 grudnia wspólnie z z-cą P-cego Rady panem Janem Raczyńskim i radnym 

Ireneuszem Zagajnym w imieniu własnym jak również w imieniu państwa radnych odwiedziliśmy 

rodzinę państwa Suwarów w Gadce. Wraz z życzeniami świątecznymi przekazaliśmy darowiznę 

pieniężną, którą zostanie wykorzystana na cele rehabilitacji niepełnosprawnej Karoliny, która jest 

uczennicą mirzeckiego gimnazjum. Ze swojej strony jak i rodziców państwa Suwarów pragnę państwu 

serdecznie podziękować za okazaną pomoc i życzliwość. 

   W minionym okresie, za który przedkładam Wysokiej Radzie powyższą informację we 

wszystkie środy i piątki tygodnia w wyznaczonych godzinach pełniłem dyżur w ramach dyżuru 

Przewodniczącego Rady. To tyle z mojej strony. Przewodniczący zapytał czy do przedstawionej 

informacji radni mają pytania. Ze strony radnych nie było żadnych pytań.   

  W związku z brakiem pytań P-cy przystąpił do realizacji kolejnego punktu obrad.    

   

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres między sesjami. 

  

 Wójt gminy – Marek Kukiełka poinformował, że w okresie między sesjami, czyli od 

01.12.2012 do 27.12.2012r. odbyły się następujące ważniejsze spotkania i narady: 

W dniu 03.12.12 – Udział w spotkaniu  z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego 

dotyczącym energii odnawialnej. 

W dniu 04.12.12 – Udział w spotkaniu dotyczącym gospodarki odpadami Urząd Gminy w 

Brodach. 

W dniu 05.12.12 – Udział w turnieju tenisowym o puchar Wójta – Gimnazjum w Mircu. 

W dniu 06.12.12 – Udział w Społecznej Debacie o Bezpieczeństwie w Powiecie 

Starachowickim – Starostwo sala konferencyjna. 

W dniu 07.12.12 – Udział w spotkaniu wigilijnym zorganizowanym przez kierownik GOPS 

panią Grażynę Potrzeszcz z projektu Wspólna Sprawa.  

W dniu 10.12.12 – Udział w Szkoleniu Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Miast – 

Korytnica – temat wiodący ustawa o porządku w gminach.  

W dniu 14.12.12 – Udział w spotkaniu wigilijnym osób samotnych w Wiktorii w Mircu. 

W dniu 17.12.12 – Udział w spotkaniu z W – ce Starostą Dariuszem Dąbrowskim, o którym 

już wspomniał pan P-cy.    

W dniu 18.12.12 – Udział w spotkaniu Wójtów i Burmistrzów dotyczące gospodarki 

odpadami – Urząd Gminy Mirzec.  W tym samym dniu udział w spotkaniu opłatkowym w Komendzie 

Powiatowej Straży Pożarnej w Starachowicach. 

W dniu 19.12.12 – Udział w Jasełkach Bożonarodzeniowych w Publicznym Przedszkolu w 

Mircu.  

W dniu 20.12.12 – Udział w spotkaniu opłatkowym PZOZ Starachowice. 

W dniu 21.12.12 -  Udział w uroczystościach pogrzebowych w Osinach.  

Ponadto uczestniczyłem w posiedzeniach komisji Rady gminy w Mircu.  

P-cy Rady Gminy Mirosław Seweryn zwrócił się do Wysokiej Rady z pytaniem, czy są do 

przedstawionego sprawozdania jakieś pytania.  

W związku z brakiem pytań co do przedstawionej informacji z działalności Wójta za okres 

między sesjami Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie.  

Ad. a) i b) Jako pierwszy projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mirzec na 2012 

rok. P-cy zaproponował aby projekt został rozpatrzony w dyskusji łącznie z drugim projektem 

uchwały tj. zmiany Uchwały Nr XXVII/160/2012 Rady Gminy w Mircu w sprawie Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej Gminy na lata 2012 – 2018 z dnia 30.11.2012 roku. P-cy poprosił o komentarz 

panią Skarbnik Wandę Węgrzyn.  

Pani Skarbnik – panie P-cy, Wysoka Rado przedłożony projekt budżetu w sprawie zmian na 

rok 2012 dotyczy zwiększenia dochodów w kwocie 146 410zł. Są to dochody z tytułu zwiększonej 

subwencji oświatowej o 122 410zł, natomiast 24 000 są to dochody z tytułu odpłatności żywienia w 

stołówkach szkolnych. Ponadto w tejże uchwale dokonuje się przeniesienia planu dochodów z 

rozdziału 756.16 § 49 do rozdziału 756.18 § 49 kwoty 1400zł. Dokonuje się również porządkowania 

dotacji jaka została przyznana na budowę Orlika – zmniejszona została dotacja z urzędu 

Marszałkowskiego do kwoty 60 500zł oraz dotacja z Ministerstwa Sportu zwiększona do kwoty 

772 500zł. Razem plan dotacji wynosi 833 000zł. Tak przedstawia się strona dochodowa. Natomiast 

po stronie wydatkowej zwiększamy wydatki o kwotę 146 410zł, przeznacza się 3000zł na ekwiwalent 

za udział w akcjach pożarniczych i szkoleniach, aby wypłacić 100% oraz zwiększa się odsetki od 

kredytu o kwotę 119 400zł oraz zakup środków żywności 11 000 zł i zakup usług pozostałych 13 000 

z tytułu opłat wsadu do kotła. Ponadto dokonuje się przeniesienia w Szkole Podstawowej w Trębowcu 

z § 444 odpisy na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych kwoty 1039zł na § 404 dodatkowe 

wynagrodzenie roczne. W inwestycjach rocznych dokonuje się zmiany nazwy zadania obecnie jest 

„przebudowa wnętrza budynku po byłym przedszkolu w Mircu na potrzeby Gminnego Domu 

Środowiskowego” winno być „przebudowa wnętrza budynku po byłym przedszkolu w Mircu na 

potrzeby Gminnego Domu Kultury i Integracji.” Na tym polegałyby zmiany w budżecie na rok 2012. 

Ponadto przedłożona jest uchwała w sprawie WPF na lata 2012 – 2018, dostosowujemy ją do planu 

dochodów i wydatków budżetu, z jedną tylko zmianą, że przedłożone wcześniej objaśnienia zmieniły 

się o kwotę 7000zł. Należy dokonać zmiany w punkcie 1 dochody budżetowe 2012 zwiększa się o 

kwotę 169 092zł, czyli zwiększa się dochody o 7000zł z tytułu otrzymanej dotacji celowej na 

świadczenia rodzinne. I o taką też kwotę zwiększamy wydatki budżetowe.  

uchwały stanowią załącznik nr 2, 4 do protokołu. 

P-cy podziękował pani Skarbnik i poinformował, że oba projekty uchwał były przedstawione 

na wspólnym posiedzeniu komisji, które odbyło się przed sesją. Oba projekty zostały pozytywnie 

zaopiniowane na wspólnym posiedzeniu komisji. P-cy rady otworzył dyskusję i zapytał kto z państwa 

radnych chciałby zabrać głos nad przedłożonymi projektami uchwał? Nie widzę zatem przystępujemy 

do głosowania. Kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

Mirzec na 2012 rok, proszę o podniesienie ręki.  

 

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 2 głosy 

P-cy stwierdził, że przy dwóch głosach wstrzymujących uchwała w sprawie zmian w budżecie 

na rok 2012 została przez Radę Gminy w Mircu podjęta.  

I kolejny projekt uchwały to jest projekt zmiany Uchwały Nr XXVII/160/2012 Rady Gminy w 

Mircu w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2012-2018 z dnia 30.11.2012 roku. 

Kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem tej uchwały, proszę o podniesienie ręki.    

 

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 2 głosy 

P-cy stwierdził, że przy dwóch głosach wstrzymujących uchwała została przez Wysoką Radę 

podjęta.  

 

 Ad. c) Następnie P-cy przeszedł do kolejnego projektu uchwały, czyli  zmiany Uchwały Nr 

XXVII/157/2012 Rady Gminy w Mircu w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości z dnia 30.11.2012 roku i o przedstawienie poprosił panią Wandę Węgrzyn Skarbnik 

gminy.  
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 Pani Skarbnik: przedłożony projekt w sprawie zmiany jaką należy wprowadzić w uchwale, 

która została podjęta 30.11.2012 roku dotyczy jedynie w § 1 pkt 2 w literach a, b, c, d, e po wyrazie 

powierzchni dodać użytkowej.  

uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

P-cy podziękował pani Skarbnik i poinformował, że również ta uchwała została przedstawiona 

na wspólnym posiedzeniu komisji, które odbyło się przed sesją i uzyskał pozytywną opinię. P-cy rady 

otworzył dyskusję i zapytał kto z państwa radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę 

zatem przystępujemy do głosowania. Kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXVII/157/2012 Rady Gminy w Mircu w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości z dnia 30.11.2012 roku, proszę o podniesienie ręki.   

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – nie było 

 P-cy stwierdził, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 

 

 Ad. d) P-cy przystąpił do kolejnego punktu dotyczącego uchwalenia budżetu gminy Mirzec na 

2013rok. O przedstawienie projektu budżetu P-cy poprosił pana Wójta – Marka Kukiełkę.  

uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 Pan Wójt przedstawił projekt budżetu gminy na 2013 rok. 

 Dochody budżetu gminy na 2013 rok zaplanowane są w wysokości  23 032 956 zł w tym: 

     - dochody bieżące                    22 307 454 zł. 

     - dochody majątkowe                   725 502 zł. 

 Głównymi źródłami dochodów są subwencje i dotacje z budżetu  państwa, które stanowią 

około 68% ogółu planowanych dochodów, pozostałe  32% to planowane dochody z tytułu podatków i 

opłat (podatek rolny, leśny, od nieruchomości, od środków transportowych  oraz wpływy z podatku 

dochodowego od osób fizycznych). Dla przykładu: planowane wpływy z podatku rolnego stanowią 

1,7% ogółu planowanych dochodów. Dochody zostały wyszacowane na podstawie przewidywanego 

wykonania roku 2012, przy niewielkiej zwyżce podatków od nieruchomości, od środków 

transportowych. 

 Plan dochodów majątkowych w kwocie 725 502 zł, oparty jest na dotacjach do pozyskania z 

budżetu państwa i budżetu unii europejskiej do realizowanych przez gminę inwestycji, dotyczy m.in. 

 przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych we wsi Krupów, gdzie planowana dotacja z 

budżetu państwa wynosi 30 000 zł. 

 utworzenie dwóch placów zabaw w Tychowie Starym i Mircu 127 100 zł. 

 wzniesienie strefy rekreacyjno sportowej we wsi Małyszyn, planowane środki z budżetu unii 

europejskiej 240 000 zł. 

 Wydatki budżetu gminy na 2013 rok zaplanowane są w wysokości  26 154 309 zł w tym: 

- wydatki bieżące          20 951 207 zł. 

- wydatki inwestycyjne   5 203 102 zł.  

 W planowanych wydatkach bieżących zostały zabezpieczone środki na zadania do wykonania 

przez gminę, które są nałożone ustawą o samorządzie gminnym (dotyczy to m.in. utrzymania dróg 

gminnych, administracji publicznej, oświaty, ochrony przeciwpożarowej, ochrony zdrowia, 

gospodarki komunalnej i ochrony środowiska, pomocy społecznej, kultury). 

Największy udział w wydatkach bieżących to utrzymanie placówek oświatowych, wynosi ono ponad 

55% ogółu planowanych wydatków bieżących. Całkowity koszt utrzymania placówek oświatowych w 

2013 roku to kwota 11 950 170 zł. Koszty pokryte są subwencją oświatową w kwocie 7 139 561 zł 

oraz z dochodów własnych w kwocie 4 810 609 zł. 

 Po raz pierwszy w planie wydatków  na 2013 rok zostały wyodrębnione wydatki w ramach 

funduszu sołeckiego. Wszystkie sołectwa z terenu gminy złożyły prawidłowe i w określonym terminie 

stosowne dokumenty. Wartość planowanych przedsięwzięć do wykonania w ramach funduszu 

sołeckiego w roku 2013 to kwota 237 755 zł. 
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 Planowane wydatki inwestycyjne na rok 2013 to kwota 5 203 102 zł, stanowią one około 20% 

ogółu  zaplanowanych wydatków. 

 W projekcie budżetu zostały  ujęte następujące zadania: 

1. Budowa drogi gminnej Nr 347029T Ostrożanka do młyna wykonanie nawierzchni z kruszywa 

na długości 425 mb. Inwestycja realizowana ze środków Funduszu Sołeckiego  16 380zł. 

2. Budowa chodnika przy drodze gminnej 347007T Mirzec Poduchowne od krzyżówki przy 

cmentarzu w kierunku kościoła – wykonanie chodnika z kostki betonowej na długości 200 

mb. Inwestycja realizowana ze środków z Funduszu Sołeckiego.                                50 756 zł. 

3. Budowa rowów, przepustów poboczy oraz nawierzchni z tłucznia przy drodze gminnej Nr 

347009T Gadka Leśniczówka na długości 600mb. Inwestycja realizowana ze środków z 

Funduszu Sołeckiego                                                                                                     26 000 zł.                 

4. Budowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych od drogi wojewódzkiej Nr 744 do 

miejscowości Krupów wykonanie nawierzchni z kruszywa na długości 1000 mb.  

                                                                                                                                       60 000 zł.            

Źródła finansowania: 

 Samorząd Województwa                       30 000zł. 

 Środki Funduszu Sołeckiego                  19 803zł. 

 Środki Własne Gminy                             10 197zł. 

5. Zakup klimatyzatorów do budynku Urzędu Gminy                                                      20 000 zł. 

6. Zagospodarowanie terenu wokół remizy OSP w Tychowie Starym. Inwestycja realizowana ze 

środków Funduszu Sołeckiego                                                                                      10 000 zł.              

7. Wykonanie monitoringu zewnętrznego przy szkole podstawowej w Tychowie Starym  

                                                                                                                                        5 000 zł. 
8. Budowa parkingu przy szkole podstawowej w Tychowie Starym. Inwestycja realizowana ze 

środków Funduszu Sołeckiego                                                                                      16 042 zł.               

9. Wymiana pokrycia dachowego na budynku szkoły podstawowej w Tychowie Nowym 

                                                                                             70 000 zł. 
Źródła finansowania: 

 Środki Funduszu Sołeckiego                        26 042zł. 

 Środki własne Gminy                                   43 958zł. 

Ponadto Gmina ubiega się o wsparcie tej inwestycji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska, w zakresie utylizacji, zdjęcia i transportu eternitu. 

10. Budowa parkingu na terenie szkoły podstawowej w Osinach wraz z drogą dojazdową                                                                                   

                                                                                                                            76 000zł.  
Źródło finansowania: 

 środki Funduszu Sołeckiego 26 000 zł. 

 środki własne gminy 50 000 zł. 

11. Wykonanie elewacji ściany zachodniej Sali gimnastycznej przy szkole podstawowej w 

Małyszynie źródło finansowania to środki z Funduszu Sołeckiego                                7 175 zł.  

12. Zagospodarowanie terenu z podjazdami przy budynku Gimnazjum w Mircu              40 000 zł. 

13. Budowa parkingu i drogi dojazdowej do Ośrodka Zdrowia w miejscowości Jagodne 

                                                                                                                           50 857 zł. 
Źródła finansowania: 

 środki Funduszu Sołeckiego 20 857 zł. 

 środki własne gminy  30 000 zł. 

14. Budowa punktu selektywnej zbiórki odpadów                                                            200 000 zł.  

15. e- świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST                             142 812 zł. 

16. e- świętokrzyskie Budowa Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego w 

Gminie Mirzec                                                                                                               84 968 zł. 

 Gmina przystąpiła do realizacji dwóch projektów e-świętokrzyskie w ramach Programu 

Europejski Fundusz Rozwoju Regionalnego w latach 2010 – 2013. Całkowita wartość projektów 

wynosi 254 782 zł. Poniesione nakłady do 2012 roku wynoszą 27 002 zł. Na rok 2013 

zabezpieczono środki w wysokości 227 780 zł, z tego udział Funduszu 173 402 zł, natomiast 

udział gminy 54 378 zł. 
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17.  Budowa budynku remizy strażackiej OSP w Gadce                                                  400 000 zł. 

 Realizację tej inwestycji zaplanowano na lata 2013 – 2014. Przewidywana wartość tej 

inwestycji to kwota 1 260 524 zł. Poniesione zostały już nakłady w kwocie 60 524 zł na 

wykonanie projektu. 

18. Utworzenie szkolnych placów zabaw przy szkołach podstawowych etap III             254 200 zł. 

 szkoła podstawowa Mirzec 127 100 zł. 

 szkoła podstawowa w Tychowie Starym 127 100 zł. 

Źródła finansowania: 

 środki własne gminy 127 100 zł. 

 dotacja z budżetu państwa w ramach rządowego programu Radosna Szkoła”                        

127 100 zł. 

19. Kompleksowa rewitalizacja i wzrost estetyki funkcjonalnej przestrzeni publicznej terenów 

kulturowych i historycznych w centrum Mirca                                                        2 416 835 zł. 

Źródła finansowania: 

 środki unijne                            1 126 282 zł. 

 środki własne gminy                1 290 553 zł. 

 Przewidywana wartość całkowita tej inwestycji to kwota 4 047 003 zł., jej 

zakończenie nastąpi w 2013 roku. 

20. Przebudowa wnętrza budynku po byłym przedszkolu w Mircu  na potrzeby Gminnego Domu 

Środowiskowego                                                                                                          211 395 zł. 

 Inwestycja została rozpoczęta w 2012 roku. Przewidywana wartość kosztorysowa to kwota 

303 133 zł. Będą czynione starania o pozyskanie środków z funduszy pomocowych. 

21. Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej z obszaru Gminy Mirzec z 

zastosowaniem odnawialnych źródeł energii.                                                               50 000 zł. 

 Realizacja inwestycja nastąpi w latach 2012 – 2014. Planowane nakłady w 2012 roku wynoszą 

33 825 zł. (audyt energetyczny), w 2013 50 000 zł,  2014 150 000 zł. Zostały zabezpieczone 

środki własne gminy w wysokości 233 825 zł, w związku z zamiarem pozyskania środków z 

Funduszu Norweskiego. 

22. Budowa linii napowietrznej oświetlenia ulicznego Mirzec Stary                                 25 000 zł. 

 Inwestycja została rozpoczęta w 2012 roku, przewidywany koszt to kwota 32 000 zł, z tego 

przewidywane wykonanie roku 2012 7 000 zł. (projekt). 

23. ”Wzniesienie strefy Activ – Małyszyn dla Ciebie zabezpieczającej potrzeby rekreacyjno 

sportowe i integracyjne mieszkańców wsi”                                                                 531 542 zł. 

Źródła finansowania: 

 środki własne gminy 291 542 zł. 

 środki do pozyskania z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich  240 000 zł. 

Inwestycja rozpoczęta w 2012 roku. 

24. Przebudowa drogi gminnej 347014T w miejscowości Osiny wykonanie dokumentacji 

                                                                                                                                      20 000 zł. 
25. Przebudowa budynku remizy OSP w Trębowcu                                                           20 000 zł. 

26. Wykonanie węzłów sanitarnych w budynku OSP Ostrożanka                                        6 000 zł. 

27. Budowa chodnika oraz zadaszenia nad bocznym wejściem do budynku Szkoły Podstawowej 

w Tychowie Starym                                                                                                       10 000 zł. 

28. Przebudowa przyłącza kanalizacyjnego przy Szkole Podstawowej w Małyszynie 

                                                                                                        10 000 zł. 
29. Wykonanie chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości Jagodne                      45 500zł. 

 Udział gminy to 50 %, przewidywanych kosztów z kwoty 91 000 zł. Środki zostaną 

przekazane jako pomoc finansowa w formie dotacji celowej dla Powiatu Starachowickiego. 

30. Przebudowa drogi wojewódzkiej 744 Radom – Wierzbica – Starachowice od km 26+650 do 

km 30+000                                                                                                                   326 640 zł. 

 Środki zostaną przekazane jako pomoc finansowa w formie dotacji celowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 Pan Wójt zaznaczył, że trzeba również myśleć o latach następnych, o sięganie po środki 

unijne. Musimy myśleć o projektowaniu na przyszłość. W latach 2014 – 2020 musimy być 
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przygotowani na nowe środki z Unii. Wpłynęło bardzo dużo wniosków o inwestycje, niestety nie 

jesteśmy w stanie ich zrealizować, co nie znaczy, że nie będziemy mogli ich w ogóle zrealizować. 

Jeżeli będą pojawiać się jakieś środki będziemy uzupełniać te inwestycje, które zostały zostawione na 

czas następny.   

 Deficyt budżetu wynosi 3 121 353 zł i jest on pokryty wolnymi środkami roku 2012 w kwocie 

740 071 zł oraz kredytami w wysokości 2 381 282 zł. 

 W 2013 roku zostanie zaciągnięty kredyt w wysokości 3 176 282 zł  z przeznaczeniem na 

spłatę już zaciągniętych kredytów 795 000 zł oraz kredyt na wyprzedzające finansowanie (refundacja 

środków unijnych nastąpi w 2014 roku) i wkład własny gminy na inwestycję  Rewitalizacja terenów 

kulturowych i historycznych w centrum Mirca  w kwocie 2 381 282 zł. 

 Przewidywane zadłużenie Gminy na 31.12.2013 roku wynosić będzie 9 042 548 zł, co stanowi 

39,5% planowanych dochodów na 2013 rok, po wyłączeniu kredytu na wyprzedzające finansowanie 

inwestycji Rewitalizacja Mirca, która jest wsparta środkami z budżetu Unii Europejskiej zadłużenie na 

koniec 2013 roku wyniesie 7 916 266 zł, co stanowi 34,1% planowanych dochodów na 2013 rok. 

 Pan Wójt poprosił aby radni przychylili się do przedstawionego projektu budżetu.  

 P-cy podziękował panu Wójtowi i poprosił o przedstawienie opinii poszczególne komisje.  

 Komisja Bezpieczeństwa Publ. i Ochrony P. Poż. – P-cy komisji Tadeusz Sobczyk – komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu po uwzględnieniu poprawki zwiększającej środki na 

remonty w strażnicach OSP. 

Komisja Rolna i Rozwoju Gminy – P-cy komisji Czesław Raczyński – Komisja Rolna i 

Rozwoju Gminy na posiedzeniu w dniu 04.06.2012 były zgłoszone poprawki i komisja pozytywnie 

zaopiniowała podstawowe założenia i wnioskowała do komisji budżetowej o przyjęcie ze zgłoszonymi 

poprawkami.  

Komisja Zdrowia, Oświaty i Kultury – P-cy komisji Jan Raczyński – Komisja Zdrowia, 

Oświaty i Kultury. Powiem tak w dniu posiedzenia nie zostało to do końca zaakceptowane. Komisja 

poprosiła pana Wójta o spotkanie się z przedstawicielami sołectwa Osiny, w związku z tym, że były 

zastrzeżenia dwóch radnych z Osin, pan Wójt był w Osinach. Myślę, że ta autopoprawka, która została 

zgłoszona do projektu budżetu została wypracowana na tym spotkaniu. Uważam, że po tych 

autopoprawkach komisja również ustosunkuje się pozytywnie do budżetu na rok 2013. 

P-cy rady podziękował i udzielił głosu panu Dariuszowi Dąbrowskiemu wice staroście 

starachowickiemu.  

 Pan Dariusz Dąbrowski wice starosta starachowicki. Pan starosta zauważył, że uchwalanie 

budżetów w jednostkach samorządowych staje się coraz trudniejsze. Poszukiwanie rozwiązań, 

układanie planów ma duże znaczenie. Rada Gminy w Mircu musi się mocno zastanowić i podjąć takie 

decyzje, które będą dobrze skutkować dla gminy. Na progu Nowego roku, a także podsumowując rok 

2012 chciałbym podziękować za dobrą współpracę między samorządami, tą która mierzy się 

bezpośrednio wykonanymi inwestycjami. Dziękuję za pomoc, współpracę przy realizacji zadań przy 

drogach powiatowych. Pan starosta przytoczył przykład drogi 744, gdzie jeszcze nie rozpoczęła się 

realizacja pierwszego etapu a już należy zabiegać o drugi. Na koniec pan Starosta złożył życzenia 

dobrej współpracy w przyszłości, dobrego klimatu do działania w interesie mieszkańców, bo jesteśmy 

jedną wielką rodziną samorządową. Wszystkiego najlepszego na 2013 rok.    

 P-cy Rady podziękował za życzenia i ogłosił 10 minutową przerwę. 

 Po przerwie P-cy wznowił obrady o godzinie 13
30

. Przystąpiono do realizacji kolejnego 

punktu, tj. przedstawienie opinii komisji wiodącej w sprawie budżetu – Komisji Budżetu i Finansów. 

O przedstawienie opinii została poproszona P-ca komisji pani Agnieszka Idzik – Napiórkowska.  Pani 

P-ca: po naradach w dniu 6 grudnia i po przeanalizowaniu wniosków, które wpłynęły z komisji, 

komisja przegłosowała poprawki do budżetu takie mianowicie: 

 20 000 zł na projekt drogi w Osinach,  

 po 10 000zł na remonty w szkołach w Małyszynie i Tychowie Starym, 

 80 000zł na zagospodarowanie terenu wokół szkoły w Osinach, 

Po przegłosowaniu tych poprawek pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu.  

 P-cy podziękował i poprosił o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie projektu budżetu panią Skarbnik.  

 Pani Skarbnik: w dniu 17 grudnia 2012 roku wpłynęły dwie uchwały składu orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 14 grudnia. Pierwsza uchwała jest w sprawie 
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zaopiniowania pozytywnie projektu uchwały budżetowej gminy Mirzec na 2013rok oraz druga 

uchwała w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały 

budżetowej gminy Mirzec na 2013r., gdzie w sentencji jest „gmina Mirzec ma możliwość 

sfinansowania planowanego w projekcie uchwały budżetowej na 2013 rok deficytu budżetu w kwocie 

3 003 206 zł.”  

 P-cy podziękował za przedstawienie opinii i otworzył dyskusje nad projektem budżetu. Kto z 

państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, zatem szanowni państwo jestem zobowiązany 

poddać pod głosowanie Wysokiej Rady jedną z poprawek komisji Budżetowej, bowiem wniosek 

komisji mówił o tym, aby przeznaczyć 80 000zł na zagospodarowanie strefy wokół szkoły 

podstawowej w Osinach. Tam jest kwota uwzględniona w poprawce pana Wójta w wysokości 

50 000zł. Nie są wszystkie wnioski w autopoprawkach uwzględnione, o których mówiła P-ca – 

pozostałe zostały w autopoprawkach uwzględnione, więc nie ma potrzeby ich głosowania. Natomiast 

jest kwestia 30 000zł. i po uzgodnieniu z Wójtem procedura głosowania będzie wyglądała tak, że 

będziemy głosować za przyjęciem wniosku komisji Budżetowej o dołożenie do zagospodarowania 

strefy przy szkole w Osinach 30 000zł kosztem autopoprawek Wójta, czyli: 

 12 000zł dołożonych do remontu strażnicy w Trębowcu  

 10 000zł przeznaczonych na rozpoczęcie procedury związanej z wykupem gruntów w 

Tychowie Nowym 

 8 000zł byłoby zdjęte z zagospodarowania budynku po byłym przedszkolu w Mircu 

Zatem, jeżeli wniosek komisji Budżetowej w wysokości 30 000zł, zwiększenie środków na 

inwestycję w Osinach zostanie przez Wysoką Radę przyjęty, te trzy wspomniane rzeczy będą 

musiały być o te kwoty pomniejszone. Zatem przystępujemy do głosowania. Kto z Wysokiej Rady 

jest za tym aby zwiększyć środki zgodnie z wnioskiem komisji Budżetu i Finansów o 30 000zł z 

przeznaczeniem na zagospodarowanie terenu wokół szkoły podstawowej w Osinach, kosztem tych 

rzeczy o których wspomniałem, proszę o podniesienie ręki.   

   

Głosowanie: 

 za – 2 głosy 

 przeciw – 10 głosów 

 wstrzymało się – 2 głosy 

P-cy stwierdził, że wniosek został przez Wysoką Radę odrzucony. Następnie P-cy przeszedł 

do głosowania nad całym projektem budżetu gminy Mirzec na rok 2013. Zapytał  Kto z Wysokiej 

Rady jest za przyjęciem projektu budżetu gminy Mirzec na 2013 rok, proszę o podniesienie ręki.  

 

Głosowanie: 

 za – 11 głosów 

 przeciw – 2 głosy 

 wstrzymało się – 1 głos 

P-cy stwierdził, że stosunkiem głosów 11 za – 2 przeciw – 1 wstrzymujący się, budżet gminy 

Mirzec na 2013 rok został przez Wysoką Radę uchwalony.  

Następnie P-cy zauważył, że ponieważ spotykamy się między Świętami Bożego Narodzenia a 

Sylwestrem pozwoliłem sobie zaprosić chór dziewczęcy z gimnazjum, który uświetni nam występem 

świąteczny, a że jest to czas pojednania i życzeń na przyszły rok to pozwolę sobie, żebyśmy w między 

czasie podzielili się opłatkiem i złożyli życzenia noworoczne. P-cy ogłosił przerwę.  

 
Od chwili wznowienia obrad sesji brak radnej Agnieszki Idzik – Napiórkowskiej, a przybył 

radny Jan Myszka.  
 

Po przerwie P-cy: są dwie rzeczy do rozstrzygnięcia. Pierwsza – pan Wójt będzie wnioskował 

o wprowadzenie dodatkowej uchwały w sprawie tzw. uchwał około śmieciowych i jest jeszcze jedna 

rzecz, która przed chwilą się pojawiła. Dosłownie przed chwilą wpłynęło pismo z Ministerstwa 

Finansów zwiększające środki budżetu gminy o kwotę 15 000zł. i pani Skarbnik będzie musiała 

przygotować dodatkowy projekt w sprawie zmian w budżecie. Jak tylko będzie gotowy, bo musimy 
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wprowadzić tą kwotę do budżetu, to będziemy wnioskować o uzupełnienie porządku obrad o kolejny 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie. P-cy udzielił głosu panu Wójtowi. 

Pan Wójt: Panie P-cy, Wysoka Rado pragnę abyście państwo zechcieli przyjąć w porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie dopłaty do 1m
3
 odprowadzanych ścieków dla pierwszej grupy 

taryfowej gospodarstw domowych z gminy Mirzec. 

P-cy podziękował i zaproponował aby projekt do porządku obrad o ile Rada wyrazi zgodę na 

jego uzupełnienie, znalazł się w punkcie p z zachowaniem ciągłości, przed uchwałą w sprawie 

powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy w Mircu. Czy w tej sprawie ktoś z 

państwa radnych chciałby zapytać lub zabrać głos? Nie wiedzę zatem przystępujemy do 

głosowania nad wnioskiem zgłoszonym przez pana Wójta. Kto z Wysokiej Rady jest za 

uzupełnieniem porządku obrad XXVIII sesji o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie dopłaty 

do ceny 1m
3
 odprowadzanych ścieków dla I-szej grupy taryfowej gospodarstwa domowego odbiorców 

usług kanalizacyjnych z gminy Mirzec, proszę o podniesienie ręki.  

 

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 2 głosy 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie sesji Rady Gminy. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami.  

4. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie gminy Mirzec na 2012 rok, 

b. zmiany Uchwały Nr XXVII/160/2012 Rady Gminy w Mircu w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 2012-2018 z dnia  

30.11.2012 roku, 

c. zmiany Uchwały Nr XXVII/157 /2012 Rady Gminy w Mircu w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości z dnia 30.11.2012 roku, 

d. uchwalenia budżetu gminy Mirzec na 2013 rok, 

 odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

 odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady, 

 odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 

przewodniczącego komisji ds. budżetu, 

 odczytanie opinii regionalnej izby obrachunkowej i projekcie uchwały budżetowej 

oraz o prognozie długu, 

 dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

 głosowanie nad uchwałą budżetową,  

e. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mirzec na lata 2013 -2020, 

f. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starachowickiego, 

g. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2013 rok, 

h. nabycia w formie darowizny na rzecz Gminy Mirzec nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej własność Ochotniczej Straży Pożarnej w Osinach z przeznaczeniem  

na cele publiczne, 

i. określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i 

zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy, 

j. uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mirzec, 

k. określenia wymagań, jakie powinien spełniać ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mirzec, 
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l. ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mirzec,  

m. dopłaty do ceny 1m
3
 odprowadzanych ścieków dla I-szej grupy taryfowej gospodarstwa 

domowego odbiorców usług kanalizacyjnych z gminy Mirzec, 

n. powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy w Mircu.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Zapytania sołtysów. 

8. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy w Mircu na 2013 rok. 

9. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. 

10. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2013 rok. 

11. Wnioski i oświadczenia.  

12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Ustalenie terminu następnej sesji. 

15. Zakończenie obrad. 

 

 Ad. e  P-cy: pozwolę sobie zaproponować techniczną zmianę, ponieważ pani Skarbnik jest w 

trakcie przygotowywania projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie, proponuję aby punkt 

dotyczący uchwalenia WPF, ponieważ był szczegółowo omawiany na komisjach przystąpimy do 

głosowania nad nią. Nie widzę sprzeciwu ze strony radnych, uznaję że ta propozycja została przyjęta. 

Ktoś chciałby w tej sprawie zabrać głos? Nie ma zatem przystępujemy do realizacji punktu obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mirzec na lata 2013 – 2020. 

   uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

P-cy Rady: O zabranie głosu proszę w-ce P-cego komisji Budżetu i Finansów i przedstawienie 

opinii komisji budżetu na temat tej uchwały. P-ca komisji nie przekazała informacji swojemu zastępcy 

i dlatego też głos zabrał P-cy Rady jako członek komisji i powiedział, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Radny Myszka zapytał: nie ma P-cej i żadnego nie upoważniła z członków komisji. Jak to 

wygląda? 

Radny Gralec: uchwalamy budżet a nie ma P-cego komisji budżetowej. 

P-cy powiedział, że: prosiła mnie o zwolnienie i myślałem, że te sprawy przekazała swojemu 

zastępcy.  

Radny Myszka: dlaczego nie ma P-cej komisji. Skoro bierze się inne osoby i bez zarzutów 

degraduje to trzeba coś z tym zrobić. Jeszcze nie koniec roku i trzeba coś z tym zrobić.  

P-cy zauważył, że w innym punkcie obrad będzie można się na ten temat wypowiedzieć. P-cy 

otworzył dyskusję nad projektem i zapytał kto z państwa radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? 

Nie wiedzę, zatem przystępujemy do głosowania. Kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mirzec na lata 2013 – 2020, proszę o 

podniesienie ręki.  

 

Głosowanie: 

 za – 10 głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 4 głosy 

P-cy stwierdził, że przy 4 głosach wstrzymujących się uchwała została przez Wysoką Radę 

podjęta.  

 

Ad. f. Następnie P-cy przeszedł do kolejnego punktu obrad, czyli uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starachowickiego. Projekt uchwały nie wymaga 

przedstawienia, ponieważ był przedstawiany na wspólnym posiedzeniu komisji przed sesją i komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt. P-cy otworzył dyskusję. Kto z państwa radnych chciałby zabrać 

głos nad tym projektem uchwały? Nie wiedzę, zatem przystępujemy do głosowania. Kto z Wysokiej 
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Rady jest za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Starachowickiego, proszę o podniesienie ręki.    

 Głosowanie: 

 za – 13  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 1 głos 

P-cy stwierdził, że przy 1 głosie wstrzymującym się Wysoka Rada podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starachowickiego.  

uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. g. P-cy przeszedł do kolejnej uchwały dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2013 

rok. O krótki komentarz poproszono panią Alicję Potrzeszcz kierownik GOPS w Mircu.  

uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

Pani Potrzeszcz zwróciła uwagę, że zasadniczo program nie zmienia się. Dołożono tylko jeden 

punkt – remont schodów w świetlicy środowiskowej, na który przeznaczono 10 000zł. W tym 

programie jest jeszcze jeden punkt dołożony – dofinansowanie zajęć sportowych dla dzieci i 

młodzieży „Bieg trzeźwościowy” i inne zajęcia sportowe to jest kwota 1 000zł. Pozostałe punkty 

zostały bez zmian.  

P-cy podziękował i zwrócił uwagę, że projekt był przedstawiany na Komisji Zdrowia Oświaty 

i Kultury oraz Komisji Budżetu i Finansów i poprosił o przedstawienie opinii komisje.  

P-cy Komisji Zdrowia Oświaty i Kultury Jan Raczyński – komisja Zdrowia Oświaty i Kultury 

na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2013 rok.  

Z-ca P-cego Komisji Budżetu i Finansów Antoni Derlatka – komisja pozytywnie zaopiniowała 

wszystkie uchwały, które były omawiane na komisji budżetowej.  

P-cy podziękował i otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. Kto z państwa 

radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie wiedzę, zatem przystępujemy do głosowania. Kto z 

Wysokiej Rady jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2013 rok, proszę o 

podniesienie ręki.    

 Głosowanie: 

 za – 14  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – nie było 

P-cy stwierdził, uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. h. P-cy przystąpił do realizacji kolejnego punktu obrad, tj. podjęcia uchwały w sprawie 

nabycia w formie darowizny na rzecz Gminy Mirzec nieruchomości zabudowanej stanowiącej 

własność Ochotniczej Straży Pożarnej w Osinach z przeznaczeniem na cele publiczne i o zabranie 

głosu poprosił panią Mariolę Mołdawę kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami.  

uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

Pani Mołdawa: jest to uchwała w sprawie nabycia w formie darowizny nieruchomości 

zabudowanej stanowiącej własność OSP w Osinach z przeznaczeniem na cele publiczne. Pani 

Mołdawa przeczytała treść uchwały oraz jej uzasadnienie.  

P-cy podziękował i poprosił o przedstawienie opinii Komisję Budżetu i Finansów oraz 

Komisję Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P.Poż.         

   Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P.Poż – P-cy Tadeusz Sobczyk – komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt dotyczący przejęcia od jednostki OSP w Osinach remizy na rzecz 

gminy.   

Komisję Budżetu i Finansów – z-ca P-cej Antoni Derlatka – komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedstawioną uchwałę.  
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P-cy Rady otworzył dyskusję nad projektem. Kto z państwa radnych chciałby zabrać głos w 

tej sprawie? Nie wiedzę, zatem przystępujemy do głosowania. Kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem 

uchwały w sprawie nabycia w formie darowizny na rzecz Gminy Mirzec nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej własność Ochotniczej Straży Pożarnej w Osinach z przeznaczeniem na cele publiczne, 

proszę o podniesienie ręki.    

 Głosowanie: 

 za – 14  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – nie było 

P-cy stwierdził, uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. i. j. k. l. Kolejny projekt uchwały to określenie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz szereg innych uchwał. P-cy zaproponował 

Wysokiej Radzie, aby te uchwały zostały zarówno w dyskusji jak i przy omawianiu rozpatrzone 

łącznie. Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu z państwa strony uznam, że ta propozycja została przez Wysoką 

Radę przyjęta. Nie widzę zatem proszę o przedstawienie wszystkich tych projektów uchwał pana 

Ryszarda Nowaka kierownika Referatu Inwestycji. 

 uchwały stanowią załącznik nr 10, 11, 12 i 13 do protokołu 

 

Pan Ryszard Nowak – Panie P-cy, Wysoka Rado jest szereg uchwał z pakietu śmieciowego i 

pierwszą z nich jest uchwała dotycząca określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

na których zamieszkują mieszkańcy. Jest to uchwała, która określa w załączniku w jakiej 

częstotliwości planujemy podejmować działania dotyczące odbioru. Są wyszczególnione w załączniku 

do uchwały poszczególne rodzaje i kategorie odpadów, w których określamy kiedy, w momencie 

uchwalenia wszystkich tych uchwał, które zostały zdjęte przez szanowną radę, będą odbierane. 

Dominujący jest zapis mówiący o tym, że te odpady nie będą odbierane rzadziej niż raz w miesiącu. 

  Pan Nowak przeszedł do drugiej uchwały, którą jest uchwała dotycząca uchwalenia 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mirzec. Z tą uchwałą wiąże się 

konieczność ażeby jakiekolwiek działania można było podjąć konieczne jest przyjęcie regulaminu 

utrzymania porządku i czystości po nowelizacji ustawy z 2011roku. Uchwała ta uzyskała pozytywna 

opinię Państwowego Inspektora Sanitarnego. Na sugestie państwa wprowadziliśmy autopoprawkę w 

§7, który otrzymał brzmienie „Niezwłocznie po opadach uprzątnięcie przez właścicieli nieruchomości 

wzdłuż ulicy błota, śniegu, lodu z powierzchni nieruchomości, w tym z chodników (przy czym należy 

to realizować w sposób niezakłócający ruchu pieszego i pojazdów).” Pozostałe zapisy pozostają bez 

zmian. Wskazane jest w regulaminie proponowane selektywne zbieranie, które jest wymogiem 

ustawowym.  

Kolejną uchwałą, którą pragnę przedstawić jest uchwała w sprawie określenia wymagań, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Mirzec. Na podstawie zmian w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku wprowadzamy tą 

uchwałę, ponieważ do tej pory obowiązywało zarządzenie Wójta. Zmieniła się ustawa i nakłada taki 

obowiązek, aby mocą obowiązującą była uchwała w której to Rada Gminy określa wymagania dla 

takiego przedsiębiorcy. Co do zmian są to przede wszystkim wymogi ażeby odbierany tabor 

asenizacyjny nie zakłócał porządku na naszym terenie.  

Ostatnią uchwałą jest konieczność zaktualizowania uchwały jeżeli chodzi o ustalenie górnych 

stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mirzec. 

Nowy system będzie obowiązywał od 1 lipca 2013 roku i musimy mieć stawki, które będą 

obowiązywały na terenie gminy Mirzec jeżeli chodzi o odbiór i cen za odbiór tych odpadów, które w 

okresie przejściowym będą obowiązywać.  

P-cy rady podziękował i poinformował, że projekty uchwał były przedmiotem obrad 

wspólnego posiedzenia komisji i wszystkie cztery uzyskały pozytywną opinię tego gremium. P-cy 
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otworzył dyskusję. Kto z państwa radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Proszę radny Jan 

Myszka. 

Radny Myszka: ja mam pytanie, bo nie znalazłem w planowaniach budżetowych 

jakichkolwiek pieniążków, bo mówi się, że trzeba czyścić posesje i koło posesji, a co z tymi wolnymi 

placami, które są na terenie gminy. Też trzeba je czyścić i wydaje mi się, że powinny jakieś pieniądze 

być odłożone na czyszczenie tych miejsc takich przelotowych. Tu mówi się o właścicielach posesji ale 

niektórzy właściciele mają taką sytuację, że mają nawet i 400m do czyszczenia. To ja nawet nie 

byłbym w stanie, na miejscu tego właściciela wyczyścić tych rowów, chodników odśnieżyć itd. Jakieś 

pieniądze powinny iść, z prac interwencyjnych, zabezpieczenie na jakieś roboty publiczne. Pieniądze 

powinny być zabezpieczone, bo takich miejsc mamy sporo.  

P-cy Rady: o udzielenie odpowiedzi poproszę pana Wójta. Pan Wójt poprosił pana Ryszarda 

Nowaka o odpowiedź.  

Pan Nowak: chciałbym doprecyzować pytanie jakie posesje radny miał na myśli. 

Radny Jan Myszka: tu gdzie wolne przebiegi są przykładowo między Tychowem a Mircem 

jest działka opuszczona, niby ktoś jest właścicielem ale nikt obecnie nie mieszka. Wiele jest takich 

wolnych przestrzeni gdzie w momencie gdy są opady śniegu one nie są czyszczone, ciężko przejść, a 

nie tylko o śnieg chodzi – po okresie zimowym piach nie ma kto tego zgarnąć zabezpieczyć. 

Pan Nowak odpowiedział, że nie ma takich miejsc w których nie ma właściciela. Jest decyzja 

szanownej Rady, żeby ustalić takie środki w budżecie na uprzątnięcie tych terenów. Ustawa mówi 

wyraźnie o tym, że właściciel nieruchomości ma obowiązek odśnieżać. Dotarcie do takiego 

właściciela nieruchomości jest często niemożliwe bo są to często posesje opuszczone, niezamieszkałe, 

ale mimo wszystko ktoś za tą nieruchomość płaci idąc tym torem gdyby prowadzić postępowanie 

egzekucyjne w administracji należałoby właściciela zobowiązać do uprzątnięcia ale jest to 

niewykonalne. Dlatego gdy pojawiają się pracownicy interwencyjni są kierowane na takie odcinki. 

Nie zawsze się to udaje bo tych osób jest mało i nie zawsze mają możliwość dotarcia wszędzie. Czy 

się okaże, że takie wydatkowanie środków publicznych jest naruszeniem ustawy o finansach 

publicznych – w mojej ocenie tak, dlatego że to wyraźnie przypisała ustawa właścicielowi 

nieruchomości.  

Radny Jan Myszka: co będzie jak ktoś na tym terenie złamie nogę. Nie wierzę, że będzie 

mogła odpowiadać osoba, która ma 600 – 800m działki do posprzątania.  

O głos poprosił radny Tadeusz Sobczyk. Radny Sobczyk: Panie P-cy, panie Wójcie chciałem 

dopytać w tym temacie. Chodnik przy drodze wojewódzkiej od Tychowa Starego do Podlesia – 

działką przylegającą jest działka rolna pana Gabriela Moskala. Czy ten chodnik ma odśnieżać pan 

Gabriel Moskal zamieszkały w zupełnie innym miejscu w Tychowie Starym, czy zrobi to Zarząd Dróg 

Powiatowych, czy też gmina? 

Odpowiedzi udzielił pan Michał Górnicki: przy przekazywaniu tego chodnika pomiędzy 

Tychowem a Tychowem pod lasem zostało zawarte porozumienie między Zarządem Dróg 

Wojewódzkich a gminą, że uprzątanie tego chodnika będzie należało do gminy Mirzec.  

P-cy zapytał, czy w sprawie projektów uchwał są inne pytania? Nie widzę zatem 

przystępujemy do głosowania. Kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem uchwały w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i zagospodarowania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, proszę o 

podniesienie ręki.    

 

 Głosowanie: 

 za – 11  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 3 głosy 

P-cy stwierdził, że przy trzech głosach wstrzymujących się Wysoka Rada uchwałę podjęła. 

 

Kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mirzec, proszę o podniesienie ręki.    

 

 Głosowanie: 

 za – 11  głosów 
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 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 3 głosy 

P-cy stwierdził, że przy trzech głosach wstrzymujących się uchwała została przez Wysoką 

Radę podjęta.  

 

Kolejny projekt uchwały to jest projekt w sprawie określenia wymagań, jakie powinien 

spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mirzec, 

kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki.    

 

 Głosowanie: 

 za – 11  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 3 głosy 

P-cy stwierdził, że przy trzech głosach wstrzymujących się Wysoka Rada podjęła tą uchwałę. 

 

Ostatni projekt uchwały, to jest projekt uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mirzec, kto z 

Wysokiej Rady jest za podjęciem tej uchwały, proszę o podniesienie ręki.  

 

 Głosowanie: 

 za – 11  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 3 głosy 

P-cy stwierdził, że przy trzech głosach wstrzymujących się również i ta uchwała została przez 

Wysoką Radę podjęta. 

 

P-cy skierował pytanie do pana Wójta i pani Skarbnik czy w sprawie tych 15 000 mogą już 

przedstawić stanowisko?  

Głos zabrała pani Skarbnik: panie P-cy, Wysoka Rado z dzisiejszą pocztą wpłynęło pismo z 

Ministerstwa Finansów z 20 grudnia 2012r, że zwiększona została subwencja ogólna dla gminy 

Mirzec w kwocie 15 862zł. Te środki były przeznaczone z uwzględnieniem dzieci uczęszczających w 

2011 roku do różnego typu jednostek wychowania przedszkolnego. Te środki muszą być 

wprowadzone do planu po stronie dochodowej i wydatkowej. Przedłożony właśnie projekt po stronie 

dochodowej mamy dział 758, po stronie wydatkowej dział 757. Wejdą te środki jako wolne środki 

roku 2012 na 2013 rok. Gmina zapewniła tym dzieciom wychowanie przedszkolne i jest jakby 

obniżenie kosztów utrzymania placówek oświatowych.  

Głos zabrał pan Wójt: panie P-cy, Wysoka Rado proszę o przyjęcie tego projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy Mirzec na 2012rok, do porządku obrad.  

P-cy zapytał czy w sprawie wniosku o uzupełnienie porządku obrad ktoś z Wysokiej Rady 

chciałby zabrać głos? Nie widzę zatem zapytuję Wysoką Radę, kto z Wysokiej Rady jest za 

uzupełnieniem porządku obrad w punkcie przed projektem uchwały w sprawie powołania doraźnej 

komisji statutowej, polegający na wprowadzeniu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 

rok, proszę o podniesienie ręki.     

Głosowanie: 

 za – 12  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 2 głosy 

P-cy stwierdził, że przy dwóch głosach wstrzymujących się Wysoka Rada uzupełniła porządek 

obrad.  

 Po wprowadzonych zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie sesji Rady Gminy. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 



str. 18 
 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami.  

4. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie gminy Mirzec na 2012 rok, 

b. zmiany Uchwały Nr XXVII/160/2012 Rady Gminy w Mircu w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 2012-2018 z dnia  

30.11.2012 roku, 

c. zmiany Uchwały Nr XXVII/157 /2012 Rady Gminy w Mircu w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości z dnia 30.11.2012 roku, 

d. uchwalenia budżetu gminy Mirzec na 2013 rok, 

 odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

 odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady, 

 odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 

przewodniczącego komisji ds. budżetu, 

 odczytanie opinii regionalnej izby obrachunkowej i projekcie uchwały budżetowej 

oraz o prognozie długu, 

 dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

 głosowanie nad uchwałą budżetową,  

e. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mirzec na lata 2013 -2020, 

f. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starachowickiego, 

g. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2013 rok, 

h. nabycia w formie darowizny na rzecz Gminy Mirzec nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej własność Ochotniczej Straży Pożarnej w Osinach z przeznaczeniem  

na cele publiczne, 

i. określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i 

zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy, 

j. uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mirzec, 

k. określenia wymagań, jakie powinien spełniać ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mirzec, 

l. ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mirzec,  

m. dopłaty do ceny 1m
3
 odprowadzanych ścieków dla I-szej grupy taryfowej gospodarstwa 

domowe odbiorców usług kanalizacyjnych z gminy Mirzec, 

n. zmian w budżecie gminy Mirzec na 2012 rok, 

o. powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy w Mircu.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Zapytania sołtysów. 

8. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy w Mircu na 2013 rok. 

9. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. 

10. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2013 rok. 

11. Wnioski i oświadczenia.  

12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Ustalenie terminu następnej sesji. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Ad. n. Następnie P-cy zapytał, czy ten projekt uchwały wymaga dodatkowego omówienia ze 

strony pani Skarbnik, czy komentarz przed wnioskiem jest wystarczający? Widzę, że jest 

wystarczający, zatem otwieram dyskusję nad przedłożonym projektem uchwały. Kto z Wysokiej Rady 

chciałby zabrać głos lub ewentualnie zadać pytanie w tej sprawie? Nie wiedzę, zatem przystępujemy 
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do głosowania. Kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem kolejnej uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2012 rok, proszę o podniesienie ręki.    

 Głosowanie: 

 za – 12  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 2 głosy 

P-cy stwierdził, że przy dwóch głosach wstrzymujących się Wysoka Rada tą uchwałę podjęła.  

uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. m. P-cy przeszedł do uchwały w sprawie dopłaty do ceny 1m
3
 odprowadzanych ścieków 

dla I-szej grupy taryfowej gospodarstwa domowe odbiorców usług kanalizacyjnych z gminy Mirzec. 

P-cy zapytał kto z państwa radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? O głos poprosił radny 

Stompór. 

Radny Stompór: panie P-cy, panie Wójcie, Wysoka Rado projekt uchwały jest zasadny, tylko 

kiedyś na komisjach było poruszane, żeby może zrobić też dopłaty do tych co nie mają kanalizacji. 

Przykładowo jest taki problem w Osinach, Małyszynie, że odbiorcą ścieków musi być firma ze 

Skarżyska, nikt inny nie może odbierać. Koszt wywozu jest droższy w tych miejscowościach niż 

przykładowo na terenie Gadki tam gdzie nie ma kanalizacji. Jeżeli byłaby taka możliwość rozważenia 

na przyszłość takiej dopłaty. Uważam, że podejmujemy taką uchwałę, a dla tych co mają kanalizację 

jest to pewne udogodnienie, a dla tych osób gdzie nie ma kanalizacji wciąż jest to jakimś obciążeniem.  

Głos zabrał radny Jan Raczyński: panie P-cy, Wysoka Rado, panie Wójcie dla zobrazowania 

istoty zagadnienia pomyliłem się mówiąc wcześniej, że to nie 11 z groszami tylko 13 zł wygląda na to 

płacimy za kanalizację i wodę. I stąd moje ponownie kierowane do państwa słowa, abyśmy nad tymi 

śmieciami zastanowili się bardzo dogłębnie. 

P-cy poprosił aby Wójt odniósł się do wypowiedzi radnych.  

Pan Wójt: kilka razy były podejmowane tematy, czy nie podjąć takiego wyzwania, aby  

dopłacić każdemu mieszkańcowi do 1m
3
 wody. Natomiast te dopłaty były zastosowane w wyniku 

zapobiegnięcia absurdalnej sytuacji podwyższenia drastycznego ścieków. Ponadto mamy na naszym 

terenie kanalizację na długości 95 km i konia z rzędem temu kto zachęci mieszkańców aby zechcieli 

się przyłączać. Stąd też zastosowaliśmy tą promocję. Była to promocja jednoroczna teraz jeżeli 

państwo przyjmą tą uchwałę będziemy dalej promować. Mieszkańcy nie posiadają w swoich 

zasobach, aż takich środków, próbowaliśmy sięgnąć po środki z Funduszu Ochrony Środowiska i 

Banku Ochrony Środowiska, gdzie metr przyłącza był bardzo drogi. PWiK nic nie robi w tym 

względzie i musimy sobie sami pomóc. Każdy z nas wie, że musi się do tej kanalizacji przyłączyć. 

Bardzo drogo nas to kosztuje i wpakowaliśmy się w bardzo trudną sytuację. Nadmieniam, że do 2015 

roku każdy z nas albo będą musiały być szamba szczelne, albo oczyszczalnie przydomowe. Jest 1500 

gospodarstw z czego na dzień dzisiejszy przyłączonych jest tylko między 300 a 400 domostw. Stąd też 

mamy wielkie zadaniem do wykonania jako gmina jako rada i chciałbym abyśmy nad tym się 

zastanowili.  

P-cy Rady: O głos prosił jeszcze radny Piotr Rokita: panie Wójcie to nie chodzi o to co robi 

Rada tylko co robią Wodociągi i Kanalizacja w tym kierunku. Gmina nic z tego nie ma tylko ustawa 

nakłada na nią pewne obowiązki, natomiast bezpośrednio zainteresowani to powinno być PWiK. Oni 

tylko ustanawiają sobie fundusz nagród, premie i pensje podnoszą. Ja bym to zaskarżył jakim prawem 

oni mają wysokie pensje. To jest składnik m.in. wody i ścieków. 

P-cy O głos prosił jeszcze radny Marcin Driański.  

Radny Driański – pani Wójcie, panie P-cy, szanowna Rado mówimy o tym podłączeniu, a ja 

mam takie pytanie panie Wójcie czy pan jest podłączony do kanalizacji? Pan Wójt odpowiedział, że 

tak jest na etapie podłączenia.  

P-cy podziękował i powiedział nie widzę innych zgłoszeń do dyskusji, zatem przystępujemy 

do głosowania. Kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem uchwały w sprawie dopłaty do ceny 1m
3
 

odprowadzanych ścieków dla I-szej grupy taryfowej gospodarstwa domowe odbiorców usług 

kanalizacyjnych z gminy Mirzec, proszę o podniesienie ręki.    

 

 Głosowanie: 

 za – 12  głosów 
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 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 2 głosy 

P-cy stwierdził, że przy dwóch głosach wstrzymujących się Wysoka Rada tą uchwałę podjęła.  

uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 

Ad. o. P-cy przeszedł do ostatniego projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej Rady Gminy w Mircu. P-cy wspomniał już na wspólnym posiedzeniu komisji, że projekt 

ten wynika z tego, że wcześniej zebrał się zespół złożony z przewodniczących stałych komisji Rady 

Gminy w Mircu i P-cego Rady i wstępnie przeanalizowaliśmy projekt statutu. Uznaliśmy, że bardziej 

będzie to umocowanie jeżeli ten zespół będzie pracował w formie powołanej komisji i w drodze 

uchwały Rady Gminy, dlatego też proponujemy podjęcie tej uchwały i uzupełnieni o następujący 

skład, czyli w skład tej komisji weszliby: 

 Jan Raczyński  

 Czesław Raczyński  

 Tadeusz Sobczyk 

 Agnieszka Idzik – Napiórkowska  

 Andrzej Pomorski 

 Mirosław Seweryn 

 

Wszyscy państwo na wspólnym posiedzeniu komisji wyrazili zgodę na kandydowanie. Na 

przewodniczącego tej komisji proponuję z-cę P-cego Rady Gminy pana Jana Raczyńskiego. Czy w tej 

sprawie ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos, czy są inne zgłoszenia? Nie widzę, zatem 

przystępujemy do głosowania. Kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem uchwały w sprawie powołania 

doraźnej Komisji Statutowej w przedstawionym wyżej składzie, proszę o podniesienie ręki.    

 

 Głosowanie: 

 za – 14  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – nie było 

P-cy stwierdził, że Wysoka Rada tą uchwałę podjęła jednogłośnie.  

uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

  

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych.  

 Następnie P-cy przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. Na liście interpelacji nie widzę 

nikogo zapisanego, ale zapytam, czy ktoś w tej sprawie z państwa radnych chciałby zabrać głos? 

Radny Jan Raczyński, proszę. 

 Radny Raczyński: nie nazwałbym tego interpelacją, nazwę to zapytaniem. Co z tymi psami z 

mojej poprzedniej interpelacji w Gadce pod Grzybową Górą. Suka plus pięć małych suk.  

 P-cy zapytał, czy są inne zgłoszenia, nie widzę zatem przystępujemy do realizacji kolejnego 

punktu.  

 

Ad. 7. Zapytania sołtysów.  

 P-cy: jest to nowy punkt porządku wprowadzony po raz pierwszy do sesji, czyli zapytania 

sołtysów. Kto z państwa sołtysów chciałby złożyć zapytanie? Proszę, sołtys sołectwa Mirzec I pan 

Antoni Minda.  

 Sołtys Antoni Minda: panie P-cy, Wysoka Rado, panie Wójcie mnie tutaj jedno zastanawia 

radni pytają czy pan Wójt się podłączył to nie w tym rzecz. Czy my możemy płacić tak drogo, 

dlaczego. W radiu kieleckim słucham, że np. w Masłowie płacą 3 zł za wodę, a za ścieki 5zł. Dlaczego 

ma mamy być pokrzywdzeni. W wodociągach prezes zmienia się i podnosi stawki. Podniesie stawki 

odchodzi, przychodzi drugi podnosi stawki. Czy nie mamy Wójta, radnych żeby się tym 

zainteresować? Po ca ja mam się podłączać zrobię sobie małą oczyszczalnię i mam z głowy, nie muszę 

się do kanalizacji podłączać.  
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 P-cy podziękował i zapytał, czy ktoś z państwa sołtysów chciałby zabrać jeszcze głos? Nie 

widzę.                  

 

Ad. 8. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy w Mircu na 2013 rok.  

 P-cy przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad. P-cy zauważył, że projekt planu pracy 

Rady został przesłany radnym w materiałach ale również był przedmiotem obrad wszystkich 

posiedzeń komisji i chciałem zapytać czy do przedłożonego projektu planu pracy Rady Gminy w 

Mircu na rok 2013 macie państwo ewentualne pytania, bądź wnioski co do jego zmian? Nie widzę 

zatem przystępujemy do głosowania i zapytuję. Kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem planu pracy 

Rady Gminy w Mircu na rok 2013, proszę o podniesienie ręki.    

 

 Głosowanie: 

 za – 14  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – nie było 

P-cy stwierdził, że Wysoka Rada jednogłośnie przyjęła plan pracy Rady Gminy w Mircu na 2013r.  

  

Ad. 9. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok.  

P-cy przeszedł do kolejnego przedłożonego planu pracy tj. Komisji Rewizyjnej na 2013r. i tu 

też zapytuję Wysoką Radę kto ma ewentualne pytania, bądź wnioski co do zmian w przedłożonym 

projekcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013r? Nie widzę zatem przystępujemy do głosowania i 

zapytuję. Kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok w 

wersji przedłożonej, proszę o podniesienie ręki.    

 

 Głosowanie: 

 za – 14  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – nie było 

P-cy stwierdził, że Wysoka Rada jednogłośnie przyjęła plan pracy Rady Gminy w Mircu na 

2013r  

 

Ad. 10. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2013 rok.  

P-cy przeszedł do kolejnego punktu, czyli przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy na 2013 rok. Zapytał: czy w sprawie planów pracy komisji macie państwo radni ewentualne 

pytania bądź uwagi? Nie widzę zatem przystępujemy do głosowania i jako pierwszy pod głosowanie 

poddaję plan pracy Komisji Budżetu i Finansów. Kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem tego planu 

pracy na rok 2013, proszę o podniesienie ręki.    

 

 Głosowanie: 

 za – 13  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 1 głos 

P-cy stwierdził, że przy jednym głosie wstrzymującym plan został przyjęty.  

 

P-cy: kolejny plan pracy to plan pracy Komisji Zdrowia Oświaty i Kultury. Kto z Wysokiej 

Rady jest za przyjęciem planu pracy Komisji Zdrowia Oświaty i Kultury na rok 2013, proszę o 

podniesienie ręki.    

 

 Głosowanie: 

 za – 13  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 1 głos 
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P-cy stwierdził, że przy jednym głosie wstrzymującym plan został przyjęty.  

                       

P-cy: następny plan pracy to plan pracy Komisji Rolnej i Rozwoju Gminy. Kto z Wysokiej 

Rady jest za przyjęciem tego planu na rok 2013, proszę o podniesienie ręki.    

 

 Głosowanie: 

 za – 13  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – 1 głos 

P-cy stwierdził, że przy jednym głosie wstrzymującym plan pracy Komisji Rolnej i Rozwoju 

Gminy na 2013 rok został przyjęty.  

P-cy przeszedł do ostatniego planu pracy jest to projekt planu pracy Komisji Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony P. Poż. Kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem tego planu na rok 2013, proszę 

o podniesienie ręki.    

 

 Głosowanie: 

 za – 14  głosów 

 przeciw – nie było 

 wstrzymało się – nie było 

P-cy stwierdził, że Wysoka Rada również ten plan przyjęła.  

 

Ad. 11. Wnioski i oświadczenia.  

P-cy przeszedł do dalszego punktu porządku obrad i zapytał kto z państwa chciałby zabrać 

głos w tej sprawie. P-cy udzielił głosu radnemu Robertowi Gralcowi. 

Radny Gralec: ja mam taką sugestię. Mamy dzisiaj dość ważną sesję budżetową, przyjmujemy 

plany pracy poszczególnych komisji, m.in. plan pracy komisji budżetowej. Uważam, że sytuacja dość 

kuriozalna na sesji brakuje nam przewodniczącej komisji budżetowej. W związku z tym mam prośbę 

do pana P-cego aby podjąć takie działania aby na przyszłość uniknąć takiej absurdalnej sytuacji, że na 

tak ważnej sesji brakuje nam p-cej komisji budżetowej, bo wydaje mi się, że jest to rzecz 

niespotykana.  

P-cy podziękował i udzielił głosu radnemu Piotrowi Rokita. 

Radny Rokita: myślę, że te sprawy będą rozwiązane w nowym statucie.  

Radny Gralec: przyjmowana była uchwała dotycząca wysokości diet, zwracałem na to uwagę i 

widzę, że sprawa dalej nie została dopilnowana. Dlatego zwracam się do pana P-cego aby zwrócił na 

to szczególną uwagę.  

P-cy odpowiedział: przyłożę się do tego, przekażę P-cej komisji Budżetu i Finansów i będę z 

nią rozmawiał. P-cy zapytał: czy w sprawie wniosków i oświadczeń ktoś z państwa radnych chciałby 

jeszcze zabrać głos, lub ewentualnie sołtysów? Proszę radny Marcin Driański. 

Radny Driański: ja mam pytanie do pana Wójta. Panie Wójcie miesiąc temu na sesji pytałem o 

odpowiedź na piśmie w sprawie wniosków do budżetu. To jest na stronie 23 protokołu, moje pytanie i 

pana odpowiedź „dostanie pan odpowiedź na piśmie.” Do dnia dzisiejszego nie dostałem takiej 

odpowiedzi, chyba że się minąłem kurierem po drodze. Czekam panie Wójcie.  

P-cy Rady: nie widzę innych zgłoszeń dlatego ja pozwolę sobie zabrać jeszcze głos w tym 

punkcie porządku obrad. Wspomniałem o tym na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji, ale będę 

chciał akceptacji całej Rady. Otóż jak wspomniałem w sprawozdaniu, że w dniu 14 grudnia 

spotkaliśmy się z P-cym komisji Rolnej i Rozwoju Gminy, Wójtem, aby wstępnie omówić 

harmonogram przebiegu prac nad strategią rozwoju gminy Mirzec. W ubiegłym roku zmienialiśmy 

plan pracy wprowadzając zapis dotyczący aktualizacji. Wójt przedłożył projekt uchwały o tym aby 

podjąć nową strategię. Jesteśmy po rozmowie aby te działania zintensyfikować i ustaliliśmy, że do 

końca roku podjęte zostaną przez pana Wójta zarządzenia m.in. zmierzające do powołania zespołu 

zadaniowego do spraw strategii rozwoju gminy Mirzec, który będzie się składał z reprezentantów 

takich gremiów jak radni, przedsiębiorcy, lokalni liderzy np. sołtysi, przedstawiciele sektora 

publicznego, organizacji pozarządowych itp. Na wspólnym posiedzeniu komisji uzgodniliśmy, że 

dzisiaj w imieniu Rady Gminy w Mircu proponujemy do prac w tym zespole następujących radnych: 
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 Piotr Rokita, 

 Czesław Raczyński,  

 Jan Kruk, 

 Tadeusz Sobczyk, 

 Jan Raczyński, 

 Roman Stompór, 

 Mirosław Seweryn.  

 

 

Ad. 12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

P-cy przeszedł do następnego punktu. P-cy stwierdził, że do chwili rozpoczęcia sesji nie 

wpłynęły żadne uwagi co do treści protokołu, zatem poddaję go pod głosowanie. Kto z 

Wysokiej Rady jest za przyjęciem protokołu Nr XXVII/2012 z sesji Rady Gminy w Mircu 

odbytej w dniu 30 listopada 2012, proszę o podniesienie ręki.    

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw –nie było 

 wstrzymało się – nie było 

Stwierdzam, że protokół przez Wysoką Radę został przyjęty. P-cy ogłosił 

kilkuminutową przerwę.  

 
Ad. 13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Po przerwie o godz. 16
00

 P-cy wznowił obrady i przeszedł do dalszego punktu porządku obrad. 

O zabranie głosu poproszono pana Wójta. 

Pan Wójt: panie P-cy, Wysoka Rado, szanowni zebrani zapytanie pana Raczyńskiego jest do 

rozwiązania w nowym budżecie na 2013 rok. Usunięcie tej przeszkody, dolegliwości społecznej pan 

Makowski się tym zajmuje. Na zagospodarowanie tych piesków 7 sztuk, potrzeba nam 3 000zł na parę 

miesięcy. Te psy mogą być przechowywane do pół roku. Na razie jesteśmy na etapie wysyłania 

zapytań, ofert do innych schronisk. Każdy dzień przechowania takiego psa jest rzędu 40 zł, więc sobie 

proszę przeliczyć przez pół roku na 7 sztuk. Problem jest następny, że te psy są u pani właścicielki 

więc nie ma możliwości wstępu na tą prywatną posesję i psy są prawdopodobnie na pół dzikie. 

Szukamy różnych rozwiązań. Mamy program sterylizacji, niewiele osób z tego korzysta, choć 

zachęcamy, prosimy. Panie Janie to zostanie zrealizowane, koszty są po naszej stronie. Nie wiem na 

ile nam wystarczy tych pieniędzy ale mamy zagospodarowane.  

Pan Antoni Minda – sprawa stawek wody jest to problem newralgiczny. Jak pan Piotr Rokita 

powiedział mamy do dyspozycji tylko jednego władającego PWiK więc oni są niejako potentatami i 

jesteśmy skazani na takie stawki, ponieważ uszczęśliwiono nas tą kanalizacją. Mamy słuszne 

wątpliwości. Dlaczego PWiK nie sprzyja społeczeństwu nie wiem. Wiele razy mówiliśmy im, że to 

jest w ich interesie podłączanie mieszkańców do kanalizacji nie było żadnego odzewu. Bardziej są 

skłonni do przeliczania, niż do współpracy. Dlatego proponujemy, żeby uchwałę którą 

podejmowaliśmy, wesprzeć naszych mieszkańców w tych dolegliwościach stawkowych.  

Jeżeli chodzi o wnioski i oświadczenia – odniosę się do pana Marcina Driańskiego o brak 

odpowiedzi na projekty, które zostały nadesłane. Dla mnie projekt budżetu jest odpowiedzią. Prawo 

tak stanowi i takie są przepisy, że przedstawiając projekt budżetu daję na piśmie odpowiedź, jakie 

mamy możliwości, jakie mogą być uwzględnione projekty. Na wszystkie inwestycje, na wszystkie 

projekty nie starcza nam pieniędzy. Borykamy się z różnymi dolegliwościami. Podatki od gruntów 

zostawiliśmy na poziomie ubiegłego roku. Jeżeli mowa o ustaleniach komisyjnych więc na komisjach 

również było inaczej ustalone inaczej państwo zadecydowali. To są poważne straty w budżecie gminy 

około 40 000zł. Nie jesteśmy tylko po to aby rozdawać, ale żeby inwestować trzeba skądś wziąć. Te 

inwestycje są na dobrym poziomie prowadzone. Te które państwo wnioskowali będziemy je 

sukcesywnie wprowadzać do realizacji, mając na uwadze, że już nowy okres programowania 

przyjdzie. Musimy być przygotowania na to jak te pieniądze zagospodarować.   
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P-cy podziękował panu Wójtowi i przeszedł do kolejnego punktu obrad.   

     

Ad. 14. Ustalenie terminu następnej sesji. 

  

 P-cy Rady Gminy Mirosław Seweryn poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 30 stycznia 

2013 roku o godz. 12
00

. Głównym tematem sesji będzie podsumowanie realizacji zadań wynikających 

z interpelacji złożonych przez radnych w 2012roku oraz przyjęcie sprawozdań z prac poszczególnych 

stałych komisji, jak również Rady Gminy w Mircu.     

        

 

Ad. 14. Zakończenie obrad. 

 

Na tym porządek obrad został wyczerpany w całości. P-cy zamknął obrady XXVIII sesji Rady 

Gminy w Mircu. Podziękował wszystkim zgromadzonym za udział w sesji.  P-cy złożył życzenia 

wszystkiego najlepszego na Nowy Rok. Również pan Wójt złożył życzenia szczęśliwego Nowego 

Roku. Sesję zakończono okolicznościowym toastem i symboliczną lampką szampana.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                    P-cy RadyGminy  

Małgorzata Raczyńska 

 

                                                                                                                  Mirosław Seweryn 

 
 


